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	الاتحــاد  الــدولي  للاتصــالات

	
	مكتب
تقييس الاتصالات


	جنيف، 11 أبريل 2005

	
	

	-
إلى إدارات الدول الأعضاء في الاتحاد
	TSB Circular 26
ِCOM 6/SC
	المرجع:

	نسخة إلى:

-
أعضاء قطاع تقييس الاتصالات؛

-
المنتسبين في قطاع تقييس الاتصالات؛

-
رئيس ونواب رئيس لجنة الدراسات 6؛

-
مدير مكتب تنمية الاتصالات؛

-
مدير مكتب الاتصالات الراديوية
	+41 22 730 6805
+41 22 730 5853
tsbsg6@itu.int

	هاتف:

فاكس:
البريد الإلكتروني:


الموضوع:
استبيان بشأن المكونات الإلكترونية الفعالة في شبكات المنشآت الخارجية
حضرات السادة والسيدات،

تحية طيبة وبعد ...

1
يواجه المشغلون اليوم الحاجة إلى مواءمة شبكاتهم للوفاء بالطلب المتزايد على مزيد من عرض النطاق. وقد تكون إحدى النتائج المترتبة على ذلك هي نشر المكونات الإلكترونية الفعالة في نطاق المنشآت الخارجية. ومن الأمثلة النموذجية هنا استخدام معددات الإرسال DSLAM، ونقاط التوصيل المتقاطع، وبدالات الإثرنت وما إلى ذلك.

2
وفي هذا السياق وافقت من حيث المبدأ لجنة الدراسات 6 بالاتحاد في اجتماعها (جنيف، 31 يناير - 4 فبراير 2005) على وضع مشروع توصية جديدة خلال فترة الدراسة الحالية عن استخدام المكونات الإلكترونية الفعالة في شبكات المنشآت الخارجية (مع التركيز على شبكات الأسلاك) في إطار برنامج العمل بشأن المسألة 9/6 (أقفال الوصلات وأطر الإنهاء والتوزيع والأسيجة الخارجية والمكونات المنفعلة).

3
وافقت لجنة الدراسات، من أجل دعم وضع هذا المشروع للتوصية الجديدة، على إعداد استبيان لجمع المعلومات والتجارب بشأن تطبيقات المكونات الإلكترونية الفعالة في الشبكات الخارجية في شتى أنحاء العالم. وسوف يساعد ذلك على تحديد المسائل المتعلقة بالمشغلين واحتياجاتهم وممارساتهم بشأن هذا الموضوع. وستساعد هذه المعلومات على إعداد مشروع توصية بهذا الشأن.

4
ولهذا الغرض ثمة حاجة إلى مساعدتكم من أجل إعداد مشروع التوصية الجديدة المذكور أعلاه. ولذلك يرجى منكم ملء الاستبيان الذي ترد نسخة منه في الملحق ورده بعد ملئه على النحو المناسب إلى مقرر المسألة 9/6 (مع نسخة إلى tsbsg6@itu.int) قبل 1 سبتمبر 2005:
	Mr Chris Radelet

Tyco Electronics Raychem N.V.

Diestsesteenweg 692

B-3010 Kessel-lo
Belgium
	Tel:
+32 16 35 1524

Fax:
+ 32 16 35 1689

Email:
cradelet@tycoelectronics.com


5
ومن المستحسن إرسال النماذج بالبريد الإلكتروني أو الفاكس. ولكم إذا شئتم أن تضيفوا صفحات أخرى لمزيد من المعلومات إذا لم تكن المساحة المخصصة في الاستبيان كافية.

6
وأعتمد على تعاونكم في الحرص على أن تكون إجاباتكم دقيقة بقدر الإمكان وأن تصل المقرر المذكور أعلاه قبل انتهاء المهلة المحددة.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام.
ﮪ. جاو

مدير مكتب تقييس الاتصالات

الملحقات: 1
Annex 1:
Questionnaire on active electronics in outside plant networks

Scope

This Questionnaire addresses the deployment of active electronics in outside plant conditions. Replies should be sent to Rapporteur by 1st September 2005 the latest, to allow data processing and analysis before the next Study Group 6 meeting (Geneva, 28 November – 2 December 2005).

Objective

The objective of this questionnaire is to collect information and experiences on the application of active electronics in networks around the globe. This will help identify operators’ issues, needs, and practices concerning this subject. This information will serve to prepare a draft Recommendation on this subject.

Deadline

Replies to this Questionnaire should be sent to Rapporteur (with copy to TSB) by 1st September 2005 at the latest, to allow data processing and analysis before the next Study Group 6 meeting (Geneva, 28 November – 2 December 2005). The Rapporteur directions are:

	Mr Chris Radelet

Tyco Electronics Raychem N.V.

Diestsesteenweg 692

B-3010 Kessel-lo

Belgium
	Tel:
+32 16 35 1524

Fax:
+ 32 16 35 1689

Email:
cradelet@tycoelectronics.com


The forms can be returned via email or fax. If needed, please feel free to add additional pages for additional information, should the space provided not be enough.

Questions

	1.
	Name of the operator or authority: 


	
	

	2.
	Size of the network:

	2.1
	Total number of subscribers:

	
	......................, of which:

	
	........... % connected by copper pairs

	
	........... % connected by fibre

	
	........... % connected by coax

	
	........... % connected by other technology (
)

	2.2
	Total number of broadband subscribers:

	
	...........
	ADSL

	
	...........
	VDSL

	
	...........
	Other xDSL (specify): 


	
	...........
	Coax Modem

	
	...........
	Fibre

	
	...........
	Other (specify): 



	3.
	Active equipment in outside plant conditions

	3.1
	What types of active electronics are currently applied in outdoor locations?


	Class of device
	Type & capacity 
(number of lines)
	Physical size of the equipment
	Quantity installed
	Experience
since...
	Power consumption
	In what type of enclosures?


	Location

	
	
	Envelope mm x mm x mm
	pieces
	Number of years
	Watts
	Sealed closures
	Breathing closures
	Street cabinet
	Under ground
	Above ground

	Multiplexers
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote DSLAM
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote Cross connect
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Remote test equipment
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Ethernet Switches
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Fiber-Coax ONU’s


	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Coax amplifiers
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	Other (describe):
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%

	
	
	
	
	
	
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%
	.......%


	3.2.1
	What is the power source: 
(e.g. local connection to the power network, flat fee or metered, powering over the copper pairs, etc)

	
	


	3.2.2
	What are the input/output voltages?
(e.g. 220V AC 50Hz in/ 48V DC out)

	
	


	3.2.3
	How is back up power provided? 
(e.g. remote batteries, via back up system of the central office, other)

	
	


	3.2.4
	Do you apply special safety limitations/precautions for the powering? 
(e.g. max voltage/current on copper pairs ; grounding ; training ;other)

	
	


	
	

	3.3
	Experiences with active electronics in outside plant conditions:

	
	What are typical failures / problems / concerns and how can they be avoided:

	3.3.1
	Lifetime of the equipment?

	
	


	3.3.2
	Powering of the equipment, electrical safety, lightning, etc?

	
	


	3.3.3
	Thermal management of the equipment?

	
	


	3.3.4
	Sealing / dust / aggressive media / corrosion of the equipment?

	
	


	3.3.5
	Damage, vandalism, etc?

	
	


	3.3.6
	Noise (e.g. fans), electromagnetic interference, etc?

	
	


	3.3.7
	Restrictions (legal/other) concerning physical implementation of (large) (active) enclosures?

	
	


	
	

	3.4
	Installation & responsibilities

	3.4.1
	Who is typically responsible for the installation of Active Equipment in outdoor locations? (e.g. operator, installer company, integrator, equipment supplier, etc)

	
	


	3.4.2
	Who is typically responsible for the maintenance of Active Equipment in outdoor locations?

	
	


	3.4.3
	How is the demarcation point between responsibilities defined? (if applicable)

	
	


	
	

	3.5
	Specifications & standards

	3.5.1
	What are the typical requirements/ standards related to outside plant application of active electronics:

	
	- Equipment: 


	
	- Powering: 


	
	- Enclosures: 


	
	- Other (please specify): 


	3.5.2
	How do you define and evaluate reliability and durability of equipment?   

	
	


	3.5.3
	How do you define and evaluate thermal management requirements of equipment in outdoor enclosures?

	
	


	3.5.4
	According to your experience, what topics concerning the use of active electronics in the outside plant are not yet sufficiently described/ covered in current standards/Recommendations?

	
	



__________
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